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Pani 

       Danuta Jaskulska 

       Pan 

       Patryk Kaźmierczak 

Pan  

Jarosław Kopeć 

       Radni Rady Miejskiej Inowrocławia  

 
 

Odpowiadając na interpelację złożoną w dniu 4 lipca br. w sprawie dostosowania 

rozkładów jazdy PKP z rozkładami jazdy komunikacji miejskiej uprzejmie informuję,  

że Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne sp. z o.o. podejmowało próby współpracy  

z PKP Polskimi Liniami Kolejowymi S.A. w zakresie synchronizacji rozkładów jazdy, jednakże 

odmówiono spółce przekazywania z wyprzedzeniem informacji o planowanych zmianach.  

Zmiany rozkładu jazdy PKP następują bardzo często, średnio co 3 miesiące,  

co powoduje brak możliwości wcześniejszego przygotowania i wprowadzenia zmian rozkładu 

w komunikacji miejskiej. Dopasowanie kursów poszczególnych linii do rozkładu PKP  

wymaga zmiany całego rozkładu jazdy, gdzie znaczna część kursów dostosowana jest do 

potrzeb pasażerów dojeżdżających do szkół oraz zakładów pracy.  

Jednocześnie informuję, że obowiązujący rozkład jazdy komunikacji miejskiej został 

wprowadzony po przeprowadzeniu badań preferencji przewozowych i dostosowany do 

potrzeb mieszkańców, jak i możliwości finansowych przeznaczonych na komunikację miejską 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia  

  Zastępca Prezydenta 

   

     /-/ Szymon Łepski 

        
Do wiadomości: 

1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia 
2. a/a 

 

 

 


